
Zápis č. 32/2025 
ze zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Újezd  

dne 18. 6. 2025 
 

Přítomni: Václav Drahorád, Jana Draštíková, Ing. Zdeněk Hromádka, Ivan Křížek (příchod 

v 17.39 hodin), Hana Petrová, Jiří Pitrman (příchod v 17.32 hodin), Ing. Filip Ranoš, Mgr. 

Ilona Šimková, Jiří Vlach, Dana Zdeňková  

Omluven: Jan Bednář  

Nepřítomen: - 

Hosté: viz prezenční listina  

Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 17.30 hodin dne 18. 6. 2025 v zasedací místnosti 

hasičské zbrojnice, Nad Statkem č. p. 580.  

Starosta přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že členové 

zastupitelstva obdrželi pozvánku a materiály v řádném termínu.  

Dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že je v době zahájení 

přítomno 8 členů (Jiří Pitrman přišel v 17.32 hodin, Ivan Křížek přišel v 17.39 hodin) z 

celkového počtu všech 11 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Starosta informoval přítomné o tom, že zasedání zastupitelstva je audiovizuálně přímo 

přenášeno prostřednictvím sítě internet na webové stránky městské části a z jednání je 

pořizován audiovizuální záznam. 

1. Schválení programu zasedání 

Starosta seznámil přítomné s následujícím návrhem programu:   

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Volba návrhového výboru 

4. Zápis z jednání finančního výboru za dne 11. 6. 2025 

5. Schválení žádostí o neinvestiční dotaci z VHA na 2. pololetí 2025 pro: 

a) SDH Praha-Újezd na hasičské letní soustředění 

b) FG Slavia Praha, z.s. na turnaj o Pohár starosty městské části a ligové turnaje 

c) AC SAKÉ KATEŘINKY, z. s., na akci „Márův běh“ 

d) Újezdské fórum, z.s., na akci „UFO příměstské a pobytové tábory“ 

e) Újezdské fórum, z.s., na akci „UFO Frisbee Challenge“ 

f) SK Újezd Praha 4, z.s., na letní soustředění dětí 

6. Schválení programu pro poskytnutí dotace z VHA na 1. pololetí 2026 

7. Rozpočtové opatření k 06/2025 

8. Informace o rozhodnutích starosty 

9. Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 

617/1 k. ú. Újezd u Průhonic 

10. Vyhodnocení výběrového řízení na stavbu U Pramene a Pastevců II. část 

11. Zřizovací listina JSDH Praha-Újezd 

12. Záměr vyhlášení veřejné zakázky malého rozsahu s názvem „Rekonstrukce 

komunikace Proutěná“ 

13. Výjimka ze zásad pronájmu zasedací místnosti hasičské zbrojnice  

14. Kulturní a sportovní akce na 2. pololetí 2025 

15. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 31/2025 
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16. Různé 

a) Termíny zasedání ZMČ na 2. pololetí 2025 

 

17.32 hodin přišel pan Jiří Pitrman. 

 

Starosta navrhl doplnit program o bod s názvem „Smlouva o smlouvě budoucí kupní na 

prodej části pozemku parc. č. 265/630 k. ú. Újezd u Průhonic“ a zařadit ho jako bod č. 14. 

pro: 7 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 1 člen (Jiří Pitrman) 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

 

Starosta navrhl doplnit program o bod s názvem „Darovací smlouva na pozemky parc. č. 

214/248 a 214/403 k. ú. Újezd u Průhonic“ a zařadit ho jako bod č. 15. 

pro: 7 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 1 člen (Jiří Pitrman) 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

 

Starosta navrhl doplnit program o bod s názvem „Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o 

poskytnutí účelové dotace na 1. pololetí 2025 pro Újezdské fórum, z. s.“ a zařadit ho do 

bodu „Různé“ jako bod č. 18b). 

pro: 7 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 1 člen (Jiří Pitrman) 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

 

Žádné další návrhy na doplnění nebo změnu programu jednání nebyly vzneseny. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje program jako celek. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl určit ověřovatele zápisu paní Danu Zdeňkovou a Mgr. Ilonu Šimkovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje ověřovatelky zápisu Danu Zdeňkovou a Mgr. 

Ilonu Šimkovou. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 
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3. Volba návrhového výboru 

Starosta navrhl určit jako členy návrhového výboru Jiřího Pitrmana, Mgr. Ilonu Šimkovou a 

Ing. Zdeňka Hromádku. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje návrhový výbor ve složení Jiří Pitrman, Mgr. 

Ilona Šimková a Ing. Zdeněk Hromádka. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 člen  
nepřítomen: 1 člen (Jiří Vlach) 
Návrh byl přijat. 

4. Zápis z jednání finančního výboru za dne 11. 6. 2025 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková informovala o jednání výboru konaném 

dne 11. 6. 2025. Na programu jednání byly čtyři body – žádosti o dotace v oblasti podpory 

sportovní výchovy v MČ Praha-Újezd pro II. pololetí 2025; vyhlášení programu pro 

poskytnutí účelové neinvestiční dotace z prostředků VHA na I. pololetí 2026; rozpočtové 

opatření – navýšení provozního příspěvku Základní školy Formanská odvodem části 

prostředků z fondu investic Základní školy Formanská a informace o rozhodnutích starosty 

– rozpočtová opatření. 

Uvedla, že jednotlivé body projednávané finančním výborem jsou na programu dnešního 

jednání zastupitelstva a podrobněji je bude komentovat v následujících bodech. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru ze dne 

11. 6. 2025. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Jana Draštíková) 
Návrh byl přijat. 

5. Schválení žádostí o neinvestiční dotaci z VHA na 2. pololetí 2025 

pro: 

a) SDH Praha-Újezd na hasičské letní soustředění 

Úvodem předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková uvedla, že celková 

požadovaná částka ze strany spolků činí 339 700 Kč, zatímco celková stanovená výše 

dotace je 200 000 Kč. Finanční výbor na svém jednání projednal všechny podané žádosti, 

včetně posouzení jejich souladu s požadovanými kritérii a podmínkami. Neshledal žádné 

důvody, proč by některému ze žadatelů neměl být příspěvek poskytnut. Z tohoto důvodu 

přistoupil výbor k rovnoměrnému procentuálnímu krácení požadovaných částek všem 

spolkům.  

 

17.39 hodin přišel pan Ivan Křížek. 
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SDH Praha-Újezd žádá o částku ve výši 80 000 Kč na úhradu nákladů za stravování, 

ubytování a výlety v rámci hasičského letního soustředění. Finanční výbor žádost projednal 

a doporučil schválit Sboru dobrovolných hasičů Praha-Újezd částku ve výši 47 120 Kč s 

podmínkou uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou částí v propozicích akce.  

 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Hana Petrová vyjádřila názor, že rovnoměrné procentuální krácení požadovaných částek 

není vhodné a je třeba zohlednit i další kritéria, například počet dětí ve spolcích. Zároveň 

upozornila, že členové zastupitelstva, kteří jsou zároveň členy SDH, by se měli zdržet 

hlasování v tomto bodě. 

Starosta doplnil, že podle přepočtu finančního výboru činí dotace na jedno dítě v SDH 

přibližně 2 142 Kč, zatímco v SK Újezd přibližně 342 Kč. Upozornil, že děti z SDH se 

scházejí pouze jednou týdně, zatímco tréninky dětí v SK Újezd probíhají třikrát až čtyřikrát 

týdně. Z tohoto pohledu považuje za nespravedlivé, aby SDH obdržel na jedno dítě výrazně 

vyšší příspěvek než SK Újezd. 

Ivan Křížek (starosta SDH) reagoval, že požadovaná částka vychází z reálných nákladů, a 

že v rámci soustředění je pro děti zajištěn plnohodnotný program. Zároveň zdůraznil, že 

SDH neusiluje o masový nábor dětí z okolních městských částí či obcí – většina dětí 

pochází z místní komunity. 

Proběhla diskuse mezi členy zastupitelstva a přítomnou veřejností o počtu dětí v 

jednotlivých spolcích, o jejich místní příslušnosti (trvalý pobyt), o riziku umělého navyšování 

požadavků v žádostech o dotace a s tím souvisejícím možným zvýšením příspěvků, o 

otázce, zda dotace neslouží k podpoře podnikání místo podpory dětí a jejich konkrétní 

činnosti. 

 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Bere na vědomí, že v termínu od 24. 2. 2025 do 30. 5. 2025 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 6 žádostí o poskytnutí finančních prostředků. 

II. Rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

automatů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích automatů, schválených usnesením č. 

09/28/2025 ze dne 19. 2. 2025, takto: 

- Sbor dobrovolných hasičů Praha-Újezd ve výši 47 120 Kč 

III. Schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z 

odvodů z výherních hracích automatů na období od 1. 7. 2025 do 31. 12. 2025 se 

Sborem dobrovolných hasičů Praha-Újezd, se sídlem Kateřinské nám. 465/1, 149 00 

Praha 4 – Újezd u Průhonic na částku ve výši 47 120 Kč na úhradu nákladů za 

stravování, ubytování a výlety v rámci hasičského letního soustředění – tábor 2025 s 

podmínkou uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou částí v propozicích akce. 
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IV. Ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 8 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 2 členové (Václav Drahorád, Hana Petrová) 
Návrh byl přijat. 

b) FG Slavia Praha, z. s., na turnaj o Pohár starosty městské části a 

ligové turnaje 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková uvedla, že spolek FG Slavia Praha, z. 

s., žádá o částku ve výši 60 000 Kč určenou na materiální vybavení neinvestičního 

charakteru (fotbalové míče, dresy, travní hnojivo, elektřina), za stravování a ubytování a 

startovné v rámci sportovních akcí Turnaj o pohár starosty městské části a hudební 

doprovod a ligové turnaje. Předpokládané celkové náklady činí 65 000 Kč. 

Finanční výbor žádost projednal a doporučil schválit spolku FG Slavia Praha, z. s., částku 

ve výši 35 340 Kč na úhradu nákladů spojených s konáním Turnaje o Pohár starosty 

městské části a Ligových turnajů s podmínkou uvedení informace o poskytnuté dotaci 

městskou částí v propozicích akce.   

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Hana Petrová vyjádřila pochybnost nad oprávněností hradit z dotace náklady na spotřebu 

elektřiny, sportovní míče a dresy, které spolku zůstávají a jsou dále využívány při jiných 

akcích. K tomu předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková uvedla, že žádost 

spolku je ve stejném rozsahu a struktuře jako v předchozích letech. Zdůraznila také, že 

finanční výbor bude jednotlivé položky podrobně posuzovat při vyúčtování poskytnuté 

dotace. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Bere na vědomí,  že v termínu od 24. 2. 2025 do 30. 5. 2025 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 6 žádostí o poskytnutí finančních prostředků. 

II. Rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

automatů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích automatů, schválených usnesením č. 

09/28/2025 ze dne 19. 2. 2025, takto: 

- FG Slavia Praha z. s., ve výši 35 340 Kč 

III. Schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z 

odvodů z výherních hracích automatů na období od 1. 7. 2025 do 31. 12. 2025 s FG 

Slavia Praha, z. s., se sídlem Formanská 446, 149 00 Praha 4 – Újezd u Průhonic na 

částku ve výši 35 340 Kč určenou na materiální vybavení neinvestičního charakteru 

(např. fotbalové míče, dresy, travní hnojivo, elektřina), na stravování a ubytování a na 

úhradu startovného v rámci sportovních akcí Turnaj o pohár starosty městské části a 
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ligových turnajů s podmínkou uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou částí 

v propozicích akcí.  

IV. Ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 1 člen (Hana Petrová) 
Návrh byl přijat. 

c) AC SAKÉ KATEŘINKY, z. s., na akci „Márův běh“ 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková uvedla, že AC SAKÉ Kateřinky, z. s., 

žádá o částku ve výši 12 700 Kč určenou na pořádání Márova běhu pro mládež a širokou 

veřejnost konaného v Milíčovském lese. Částka je rozúčtována na pořízení cen pro 

závodníky a do tomboly, na prodloužení provozu internetových stránek závodu, na iontový 

nápoj pro závodníky a drobné organizační vybavení k pořádání závodu).  

Finanční výbor žádost projednal a doporučil schválit pro AC SAKÉ KATEŘINKY, z. s., 7 400 

Kč na úhradu nákladů spojených s pořádáním závodu Márův běh 2025 s podmínkou 

uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou částí v propozicích akce.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Bere na vědomí, že v termínu od 24. 2. 2025 do 30. 5. 2025 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 6 žádostí o poskytnutí finančních prostředků. 

II. Rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

automatů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích automatů, schválených usnesením č. 

09/28/2025 ze dne 19. 2. 2025, takto: 

- AC SAKÉ KATEŘINKY z. s., ve výši 7 400 Kč 

III. Schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z 

odvodů z výherních hracích automatů na období od 1. 7. 2025 do 31. 12. 2025 s AC 

SAKÉ KATEŘINKY, z. s., se sídlem Milíčovská 263, 149 00 Praha 4 – Újezd u 

Průhonic na částku ve výši 7 400 Kč určenou na pořízení cen pro závodníky a do 

tomboly, na prodloužení provozu internetových stránek závodu, na iontový nápoj a na 

drobné organizační vybavení závodu Márův běh 2025 s podmínkou uvedení informace 

o poskytnuté dotaci městskou částí v propozicích akce. 

IV. Ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 
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d) Újezdské fórum, z. s., na akci „UFO příměstské a pobytové tábory“ 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková uvedla, že Újezdské fórum, z. s., žádá 

o částku ve výši 60 000 Kč určenou na pořádání dvou příměstských a jednoho pobytového 

tábora pro děti z MČ Praha-Újezd – UFO příměstské a pobytové tábory – Prázdniny s 

UFOunkem II.  

Předpokládané celkové náklady na dva turnusy příměstského tábora pro cca 2x20 dětí činí 

163 600 Kč. Částka je rozúčtována na nájemné MŠ, obědy, svačiny s pitným režimem, 

materiál s odměnami, dopravu a vstupy, mzdy pro 4 vedoucí a stravu pro 4 dospělé. 

Předpokládané celkové náklady na pobytový tábor pro 20 dětí činí 102 500 Kč. Částka je 

rozúčtována na ubytování, celodenní stravu s pitím, dopravu vlakem, materiál s odměnami, 

ubytování a stravu pro vedoucí a mzdy pro 3 dospělé. 

Celkové náklady za dva příměstské a jeden pobytový tábor činí částku ve výši 266 100 Kč. 

Finanční výbor žádost projednal a doporučil schválit pro spolek Újezdské fórum, z. s., 35 

340 Kč na pořádání dvou příměstských a jednoho pobytového tábora pro děti s podmínkou 

uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou částí v propozicích akce. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Starosta upozornil na nesplnění stanovených kritérií žádosti – uvedl, že se daný spolek 

dlouhodobě nevěnuje organizované sportovní výchově dětí a mládeže a nemá žádnou 

členskou základnu. Dále podrobně rozebral příjmy a výdaje spojené s táborem, který spolek 

pořádal v předchozím roce, a vyjádřil názor, že akce měla komerční charakter: Spolek 

Újezdské fórum ve své žádosti o dotaci v roce 2024 (žádosti nebylo vyhověno z důvodu 

nesplnění podmínek vyhlášeného programu) uvedl, že náklady na dva turnusy 

příměstských táborů činily celkem 176 000 Kč. Těchto táborů se zúčastnilo 33 dětí, přičemž 

v informačním letáku bylo uvedeno, že cena za jedno dítě na 5denní turnus činí 4 400 Kč. 

Po vynásobení počtu dětí poplatkem za tábor tedy vychází, že spolek obdržel celkem 

145 200 Kč jako příjem z účastnických poplatků. Z letáku „UF! 2“ zároveň vyplývá, že 

většina vedoucích se vzdala nároku na honorář a spolek zároveň poděkoval řadě 

podporovatelů za nezištnou pomoc. Na základě těchto veřejně dostupných údajů se 

starosta domnívá, že skutečné výdaje byly nižší, než jaké byly uvedeny v žádosti, a že 

spolek mohl být z pořádání táborů v plusu přibližně 48 000 Kč. Zároveň spolek v letáku 

uváděl, že „komerčním výsledkem je 0 Kč, což ale podle výše uvedených údajů neodpovídá 

realitě.  

Jiří Pitrman naopak vyjádřil podporu lidem, kteří mají zájem pracovat s dětmi. Navrhl dát 

spolku příležitost a vyčkat na vyúčtování dotace. 

Pan Smékal uvedl, že i když spolek nemá stálou členskou základnu, svou aktivitou přispívá 

k rozvoji místní komunity. 

Dana Zdeňková poznamenala, že tábory pořádané v minulém roce byly úspěšné, ale 

rozhodně ne výdělečné. Uvedla, že přibližně 90 % zúčastněných dětí pocházelo z městské 

části a měly zajištěn kvalitní program. Pořadatelé se dětem věnovali ve svém volném čase 

a mnozí se vzdali nároku na odměnu. 

Mgr. Ilona Šimková doplnila, že finanční výbor při posuzování žádosti zohlednil skutečnost, 

že se jedná o tři akce sloučené do jedné – dva příměstské a jeden pobytový tábor. 

Připomněla, že v loňském roce spolek dotaci na pořádání táborů neobdržel, přesto akce 

proběhly a spolek se snažil zajistit financování z jiných zdrojů. Navrhla poskytnout spolku 

prostor a vyčkat na vyúčtování dotace. 
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Následně proběhla diskuse o členské základně jednotlivých žadatelů – SDH, SK Újezd, FG 

Slavia a Újezdské fórum. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Bere na vědomí, že v termínu od 24. 2. 2025 do 30. 5. 2025 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 6 žádostí o poskytnutí finančních prostředků. 

II. Rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

automatů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích automatů, schválených usnesením č. 

09/28/2025 ze dne 19. 2. 2025, takto: 

- Újezdské fórum, z. s., na akci „UFO příměstské a pobytové tábory“ ve výši 35 340 Kč 

III. Schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z 

odvodů z výherních hracích automatů na období od 1. 7. 2025 do 31. 12. 2025 se 

spolkem Újezdské fórum, z. s., se sídlem Práškovská 588/5, 149 00 Praha 4 – Újezd u 

Průhonic na částku ve výši 35 340 Kč určenou na pořádání dvou příměstských a 

jednoho pobytového tábora pro děti – UFO příměstské a pobytové tábory – Prázdniny 

s UFOunkem II s podmínkou uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou částí 

v propozicích akcí.  

IV. Ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 1 člen (Hana Petrová) 
Návrh byl přijat. 

e) Újezdské fórum, z. s., na akci „UFO Frisbee Challenge“ 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková uvedla, že Újezdské fórum, z. s., žádá 

o částku ve výši 27 000 Kč určenou na pořádání netradičního sportovně-komunitního dne 

pro obyvatele MČ Praha-Újezd – UFO Frisbee Challenge. Předpokládané celkové náklady 

akce činí 55 000 Kč. Částka je rozepsána na pronájem sportovní plochy/zázemí, ozvučení, 

mikrofony, technické zajištění, letní kino, zapůjčení mobiliáře, materiál a ceny do turnaje, 

občerstvení pro účastníky, zajištění zdravotní služby, doplňkové aktivity pro děti a 

propagace akce.  

Finanční výbor žádost projednal a doporučil schválit pro spolek Újezdské fórum, z. s., 

15 900 Kč na pořádání UFO Frisbee Challenge – Netradiční sportovně-komunitní den pro 

obyvatele MČ Praha-Újezd s podmínkou uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou 

částí v propozicích akce.  

Dále uvedla, že finanční výbor doporučil spolku požádat městskou část o bezplatné 

zapůjčení mobiliáře. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 



9 
 

I. Bere na vědomí, že v termínu od 24. 2. 2025 do 30. 5. 2025 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 6 žádostí o poskytnutí finančních prostředků. 

II. Rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

automatů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích automatů, schválených usnesením č. 

09/28/2025 ze dne 19. 2. 2025, takto: 

- Újezdské fórum, z. s., na akci „UFO Frisbee Challenge“ ve výši 15 900 Kč 

III. Schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z 

odvodů z výherních hracích automatů na období od 1. 7. 2025 do 31. 12. 2025 se 

spolkem Újezdské fórum, z. s., se sídlem Práškovská 588/5, 149 00 Praha 4 – Újezd u 

Průhonic na částku ve výši 15 900 Kč určenou na pořádání netradičního sportovně-

komunitního dne pro obyvatele MČ Praha-Újezd – UFO Frisbee Challenge 

s podmínkou uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou částí v propozicích 

akce. 

IV. Ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

f) SK Újezd Praha 4, z. s., na letní soustředění dětí 

SK Újezd Praha 4, z. s., žádá o 100 000 Kč na úhradu nákladů na zajištění letního 

soustředění dětí (40-45 dětí a 4-5 trenérů) – jedná se zejména o náklady na ubytování, 

stravu a pronájem sportovišť a dále na úhradu mzdových nákladů pro trenéry v době 

soustředění. Předpokládané celkové náklady činí 130 000 Kč. 

Finanční výbor žádosti projednal a doporučil schválit pro SK Újezd Praha 4, z. s., 58 900 Kč 

s podmínkou uvedení informace o poskytnuté dotaci městskou částí v propozicích akce. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Bere na vědomí, že v termínu od 24. 2. 2025 do 30. 5. 2025 byl zveřejněn záměr na 

rozdělení neinvestiční dotace z výherních hracích automatů, a že ve lhůtě pro podání 

žádosti městská část obdržela 6 žádostí o poskytnutí finančních prostředků. 

II. Rozhoduje o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích 

automatů na provoz sdružení sídlícího v městské části v souladu s pravidly pro 

čerpání prostředků z odvodů z výherních hracích automatů, schválených usnesením č. 

09/28/2025 ze dne 19. 2. 2025, takto: 

- SK Újezd Praha 4, z. s., ve výši 58 900 Kč 
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III. Schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z 

odvodů z výherních hracích automatů na období od 1. 7. 2025 do 31. 12. 2025 s SK 

Újezd Praha 4, z. s., se sídlem Nad Statkem 118, 149 00 Praha 4 – Újezd u Průhonic 

na částku ve výši 58 900 Kč na úhradu nákladů na zajištění letního soustředění, 

zejména na náklady za ubytování, stravu a pronájem sportovišť a na úhradu 

mzdových nákladů pro trenéry v době konání soustředění s podmínkou uvedení 

informace o poskytnuté dotaci městskou částí v propozicích akce.  

IV. Ukládá starostovi podepsat veřejnoprávní smlouvu se spolkem dle odst. III. tohoto 

usnesení. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

6.  Schválení programu pro poskytnutí dotace z VHA na 1. pololetí 
2026 

Starosta konstatoval, že v rozpočtu městské části je v položce Kultura spolky – VHA pro 

letošní rok částka ve výši 401 800 Kč, ze které bylo schváleno čerpání na II. pololetí 2025 

ve výši 200 000 Kč, zbývá tak částka ve výši 201 800 Kč. 

Pro období od 1. 1. 2026 do 30. 6. 2026 se navrhuje vyhlášení výše uvedeného programu v 

celkové částce 200 000 Kč. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Bere na vědomí předložený program pro poskytnutí účelových neinvestičních dotací z 

prostředků VHA pro období od 1. 1. 2026 do 30. 6. 2026 pro sportovní a kulturní akce, 

jehož nedílnou součástí jsou vzor Žádosti a vzor Veřejnoprávní smlouvy. 

II. Schvaluje program pro poskytnutí účelových neinvestičních dotací z prostředků VHA, 

vzor žádosti o dotaci v oblasti podpory sportovní a kulturní výchovy v městské části 

Praha-Újezd a vzor veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí jednorázové účelové 

neinvestiční dotace, které jsou nedílnou součástí programu. Předpokládaný celkový 

objem peněžních prostředků je určen dle přidělení neinvestičních dotací z VHA z 

rozpočtu hlavního města Prahy.  

Pro období čerpání od 1. 1. 2026 do 30. 6. 2026 je stanoven objem peněžních 

prostředků ve výši 200 000 Kč. 

III. Ukládá starostovi zveřejnit program na úřední desce v době od 30. 6. 2025 do 30. 9. 

2025. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 



11 
 

7.  Rozpočtové opatření 06/2025 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ilona Šimková uvedla, že Základní škola do návrhu 

svého rozpočtu pro rok 2025 zahrnula čerpání fondů ve výši 500 000 Kč. Předložený 

rozpočet schválil starosta svým rozhodnutím č. 7/2025 a následně i ZMČ Praha-Újezd 

usnesením č. 05/28/2025. 

Základní škola Formanská požádala o souhlas se zapojením fondů do rozpočtu základní 

školy pro rok 2025. Konkrétně se jedná o zapojení 400 000 Kč z fondu investic a 100 000 

Kč z rezervního fondu. Finanční částku škola použije na nákup 20 kusů notebooků pro žáky 

a 2 kusů notebooků pro pedagogy. Nákup IT techniky – notebooky pro žáky jsou 

předpokládány ve výši 17 100 Kč až 18 100 Kč za 1 kus a pro pedagogický sbor ve výši 36 

000 Kč za 1 kus. Celkem se jedná o částku v předpokládané výši 434 000 Kč + SW licence 

za 25 000 Kč, což činí částku v celkové výši 459 000 Kč. Jedná se pouze o kvalifikovaný 

odhad, celková částka se bude odvíjet od výsledku výběrového řízení. 

Jelikož má škola ve fondu investic k 30. 4. 2025 částku ve výši 987 441 Kč, navrhuje se 

požadovanou částku ve výši 400 000 Kč převést z fondu investic školy do rozpočtu 

zřizovatele a následně těmito převedenými prostředky posílit provozní rozpočet školy, aby 

mohla během letních prázdnin provést výběrové řízení a zakoupit požadované IT vybavení. 

Stávající notebooky představují bezpečnostní riziko. Byly pořízeny jako repasované a jejich 

stáří se pohybuje v rozmezí 10 až 12 let. Vzhledem k jejich zastaralému hardwaru již 

nevyhovují současným požadavkům na provoz moderního softwaru ani bezpečnostní 

standardy. Klíčovým problémem je skutečnost, že všechny využívají operační systém 

Windows 10, jehož podpora ze strany společnosti Microsoft bude ukončena v říjnu 2025.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Dana Zdeňková uvedla, že se dle jejího názoru jedná o přemrštěnou částku, a že do škol se 

většinou používají repasované počítače.  

Místostarostka uvedla, že v souladu s vnitřní směrnicí budou výběrového řízení přítomni 

dva zástupci městské části, kteří budou na jeho průběh dohlížet. Zastupitelé budou 

následně seznámeni se schválenou nabídkou. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje rozpočtové opatření č. XIV/2025: 

NS SU AU ODPA POL PPO ZJ UZ ORJ ORG Příjmy Výdaje 

00241784 231 0000 003117 2329 000 000 000000000 0000000400 0000000000000 400 000,00 0,00 

 RO14 – odvod z fondu investic, nein. Příspěvek ZŠ 

00241784 231 0000 003117 5331 000 000 000000071 0000000400 0000000000000 0,00 400 000,00 

 RO14 – odvod z fondu investic, nein. Příspěvek ZŠ 

Celkem: 400 000,00 400 000,00 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

8. Informace o rozhodnutích starosty 

Starosta informoval o vydaných rozhodnutích č. 22/2025, 23/2025 a 27/2025, které 

v krátkosti okomentoval. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 
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Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí: 

a) rozhodnutí starosty č. 22/2025 o schválení rozpočtového opatření č. X/2025 týkající 

se změny položky z 5319 na 5311 na pokyn odboru účetnictví HMP, jedná se o 

finanční dar Policii ČR; 

b) rozhodnutí starosty č. 23/2025 o schválení rozpočtového opatření č. XI/2025 týkající 

se změny položky z 5361 na 5362 na pokyn MFČR, jedná se o platby daní SR, 

nákup digitálních kolků; 

c) rozhodnutí starosty č. 27/2025 o schválení rozpočtového opatření č. XII/2025 týkající 

se poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu hlavního města Prahy určenou 

pro školy a školská zařízení, a to na posílení mzdových prostředků zaměstnanců škol 

a školských zařízení v oblasti obecního školství.  

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů  
Návrh byl přijat. 

9.  Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene 
na pozemku parc. č. 617/1 k. ú. Újezd u Průhonic 

Starosta předložil návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. Jedná se 

o úplatné věcné břemeno v částce 4 000 Kč bez DPH v ulici Nad Statkem.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd 

I. Schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene v rámci 

stavební akce: „Rozšíření distribuční soustavy NN, Praha, Újezd u Průhonic, Nad 

Statkem, parc. č. 287/4, SS102-OT“ na pozemku parc. č. 617/1 k. ú. Újezd u 

Průhonic se společností PREdistribuce a.s., IČ: 27376516, se sídlem Svornosti 

3199/19a, 150 00 Praha 5.  

Věcné břemeno bude v délce 8 bm. Věcné břemeno bude úplatné, v předpokládané 

výši 4 000 Kč bez DPH.  

II. Ukládá starostovi podepsat smlouvu dle odst. I. tohoto usnesení.  

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů  
Návrh byl přijat. 

10.   Vyhodnocení výběrového řízení na stavbu U Pramene a Pastevců 
II. část 

Starosta předložil vyhodnocení výběrového řízení na stavební akce „Rozšíření ulice U 

Pramene“ a „Oprava ulice Pastevců – II. část“. Ve stanovené lhůtě byly podány celkem tři 

nabídky. Na základě vyhodnocení byla jako vítězná vybrána nabídka společnosti BULDIX, 

s. r. o., s celkovou cenou ve výši 6 542 056,64 Kč. 



13 
 

Starosta dále prezentoval situaci obou dotčených ulic. V případě ulice U Pramene se jedná 

o její rozšíření a navýšení počtu parkovacích míst. V ulici Pastevců půjde o přeložku 

zámkové dlažby. 

Stavební práce budou zahájeny nejpozději do 90 dnů od podpisu smlouvy. Předpokládá se, 

že práce začnou v ulici U Pramene během letních prázdnin, aby bylo možné následně 

plynule navázat rekonstrukcí zadního traktu ulice Proutěná. Tento postup má zajistit 

efektivní koordinaci stavebních prací a organizaci parkování v oblasti sídliště. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. konstatuje, že ZMČ Praha-Újezd schválilo dne 19. 3. 2025 usnesením č. 11/29/2025 

záměr na vypsání výběrového řízení s názvem „Rozšíření ulice U Pramene“ a 

„Oprava ulice Pastevců – II. část“, 

II. bere na vědomí vyhodnocení výběrového řízení na zhotovitele stavby „Rozšíření 

ulice U Pramene“ a „Oprava ulice Pastevců – II. část“, 

III. schvaluje zhotovitele stavby „Rozšíření ulice U Pramene“ a „Oprava ulice Pastevců 

– II. část“ společnost BULDIX, s. r. o., IČ: 242 04 811, K Lučinám 2469/21, 130 00 

Praha 3, za celkovou cenu ve výši 6 542 056,64 Kč včetně DPH,   

IV. ukládá starostovi podepsat smlouvu o dílo dle odst. III. tohoto usnesení.  

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů  
Návrh byl přijat. 

11.  Zřizovací listina JSDH Praha-Újezd 

Starosta předložil novou zřizovací listinu Jednotky sboru dobrovolných hasičů. Prvotním 

impulzem k tomuto kroku byly výsledky kontroly uvedené v Protokolu o kontrole JSDH 

Praha-Újezd, kterou provedl Hasičský záchranný sbor hl. m. Prahy. Jako podklad byla 

použita zřizovací listina JSDH Praha 11.  

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Proběhla diskuse o odpovědnosti velitele JSDH vůči majetku a vybavení hasičské zbrojnice.  

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. ruší usnesení č. 3 ze zápisu č. 1/2016 ze dne 20. 1. 2016,  

II. schvaluje zřizovací listinu organizační složky Jednotka sboru dobrovolných hasičů 

MČ Praha- Újezd, s účinností od 18. 6. 2025. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů  
Návrh byl přijat. 

12.   Záměr vyhlášení veřejné zakázky malého rozsahu s názvem 
„Rekonstrukce komunikace Proutěná“ 

Starosta informoval o záměru vyhlášení veřejné zakázky malého rozsahu na rekonstrukci 

zadního traktu v ulici Proutěná za č. p. 413-417. Byly provedeny vrty ohledně zjištění 
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podloží a v současné době se provádí pasportizace přilehlých panelový domů a upravuje se 

rozpočet akce. Obyvatelé dotčené lokality budou včas informováni o zahájení akce 

v souvislosti s parkováním a vjezdy do garáží. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje vyhlášení veřejné zakázky malého rozsahu 

s názvem „Rekonstrukce komunikace Proutěná“. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů  
Návrh byl přijat. 

13.  Výjimka ze zásad pronájmu zasedací místnosti hasičské zbrojnice  

Starosta informoval o žádosti ředitelky Dětského domova Kašperské Hory o využití zázemí 

hasičské zbrojnice na den 20. 6. a 21. 6. 2025. Konstatoval, že zastupitelstvo schválilo 

zásady pronájmu zasedací místnosti hasičské zbrojnice týkající se zpoplatnění nájmu. Nyní 

se předkládá dodatek k zásadám o pronájmu o poskytnutí bezplatného nájmu pro Dětský 

domov Kašperské Hory a pro dětskou základnu SK Újezd. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 
Místostarostka uvedla, že v daném případě nepovažuje schválení dodatku za nezbytný. 

Pokud městská část obdrží žádost, rozhodne o konkrétní akci a jejím pořadateli vždy podle 

obsahu žádosti daného spolku. 

Ivan Křížek (starosta SDH) připomněl, že hasičská zbrojnice slouží primárně pro potřeby 

jednotky, nejde o kulturní prostor ani ubytovnu. Uvedl, že přístup by neměl být volný a 

pohyb osob v objektu by měl být kontrolován. Nesouhlasí s tím, aby v prostorách zbrojnice 

někdo přespával. Vyjádřil také nesouhlas s účastí dětí z mateřské nebo základní školy či ze 

SK Újezd na akcích v prostorách zbrojnice. 

Jiří Vlach (velitel JSDH) uvedl, že nemá námitky proti tomu, aby děti z dětského domova 

využily zbrojnici v případě, že jsou pozváni a zúčastní se akce pořádané městskou částí. 

Dětský domov má podle něj podporu hasičů, ale nerozumí tomu, proč se navrhuje 

bezplatný nájem i pro děti ze SK Újezd. 

Následně proběhla diskuse o možnosti pobytu osob v prostorách hasičské zbrojnice během 

akcí pořádaných městskou částí, využívání sociálního zázemí, potřebě určení osoby 

odpovědné za dohled nad provozem a pohybem osob při kulturních akcích, a také o tom, 

proč je v navrhovaném dodatku zmíněn pouze SK Újezd a ne i další spolky působící 

v městské části. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje dodatek č. 1 k Zásadám pronájmu zasedací 

místnosti hasičské zbrojnice na adrese Nad Statkem č. p. 580, Praha 4 – Újezd u Průhonic, 

s platností od 18. 6. 2025, dle přílohy č. 1. 

pro: 0 členů 
proti: 10 členů  
zdržel: 0 členů  
Návrh nebyl přijat. 

14.  Smlouva o smlouvě budoucí kupní na prodej části pozemku parc. 

č. 265/630 k. ú. Újezd u Průhonic 
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Starosta předložil návrh smlouvy o smlouvě budoucí kupní na prodej části pozemku za 

věžáky v ulici Vodnická pro vybudování parkovacích míst. O koupi žádá 11 žadatelů a dle 

znaleckého posudku činí částka za prodej 679 189,83 Kč. Dle sdělení odboru výstavby 

ÚMČ Praha 11 záměr nepodléhá žádnému povolení. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 

Jiří Pitrman se dotázal, zda existuje zápis ze shromáždění SVJ, který by obsahoval souhlas 

s odkupem pozemku pro jednotlivé žadatele a nikoliv pro celé SVJ. Starosta na dotaz 

reagoval, že ano. 

Pan Smékal se dotázal, proč parkovací stání nevybuduje přímo městská část. Starosta na 

dotaz reagoval, že okolní příjezdové cesty nejsou ve správě městské části, ale ve vlastnictví 

SVJ. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. Schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí kupní na prodej části pozemku parc. č. 

265/630 k. ú. Újezd u Průhonic o výměře cca 205,5 m2 za předpokládanou kupní 

cenu ve výši 679 189,83 Kč, pro umístění 11 parkovacích stání u bytového domu 

v ulici Vodnická 440/54, Praha 4, uzavřenou s těmito žadateli: 

- M. M., Praha 3 

- M. P., Praha 4 

- J. K., Praha 4 

- M. S., Praha 4 

- P. Č., Praha 4 

- S. C., Praha 4 

- H. K., Praha 4 

- Z. D., Praha 4 

- P. N., Praha 4 

- T. H., Náchod 

- V. R. a O. R., Praha 4 

II. Ukládá starostovi podepsat smlouvu dle odst. I. tohoto usnesení. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů  

Návrh byl přijat. 

15.  Darovací smlouva na pozemky parc. č. 214/248 a 214/403 k. ú. 

Újezd u Průhonic 

Starosta uvedl, že se jedná o ulici Sukovská, jejíž předání do správy městské části bylo již 

několikrát projednáváno. Nyní městská část získala vyjádření k odvodnění zpevněných 

ploch ulice Sukovská, které sděluje, že celkové navýšení redukované odvodňované plochy 

je 68 m2. Starosta dále uvedl, že jedná s PVS ohledně možnosti rezervy pro napojení 

Sukovské na dešťovou kanalizaci v rámci rozšíření komunikace Formanská. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu byly podány připomínky či dotazy. 
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Místostarostka uvedla, že některé podmínky vyplývající z dříve přijatého usnesení týkajícího 

se převzetí komunikace zatím nebyly splněny. Důvodem pro přijetí dnešního usnesení je 

však velký počet žadatelů, kteří musí uzavřít darovací smlouvu – je proto potřeba vytvořit 

dostatečný časový prostor pro její administrativní zpracování. Smlouva bude ze strany 

městské části podepsána až po splnění všech stanovených podmínek. 

Zástupkyně vlastníků, Mgr. Seidlová, informovala, že v případě veřejného osvětlení již byla 

provedena revize a oslovena specializovaná firma spolupracující se společností THMP. Ta 

vznesla požadavky na nutné opravy, na jejichž základě se nyní připravují podklady pro 

předání veřejného osvětlení hlavnímu městu Praze. Veškeré kroky budou během letních 

prázdnin probíhat paralelně – jednotliví vlastníci mohou mezitím podepisovat smlouvy, 

dojde k odstranění dětského hřiště a bude připravena darovací smlouva. 

Zastupitelstvo MČ Praha – Újezd: 

I. revokuje usnesení ZMČ Praha-Újezd č. 13/30/2025 ze dne 23. 4. 2025, 

II. schvaluje uzavření darovací smlouvy na pozemky parc. č. 214/248 a parc. č. 

214/403 k. ú. Újezd u Průhonic, s vlastníky Sukovská, uvedenými ke dni 18. 6. 2025 

na LV č. 2461, k. ú. Újezd u Průhonic, viz příloha č. 1, za podmínky: 

a) doložení předání veřejného osvětlení příslušnému správci (Technologie hl. m. 

Prahy, a. s.), 

b) odstranění dětského hřiště z pozemku parc. č. 214/403 k. ú. Újezd u Průhonic 

z důvodu nesplnění bezpečnostních předpisů, 

c) úhrady příspěvku na údržbu darovaných pozemků na základě usnesení č. 3 

zápisu č. 2 ze dne 13. 2. 2012, 

III. ukládá starostovi podepsat smlouvu dle bodu č. II po splnění podmínek bodu II. a), 

b), c). 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 

16. Kulturní a sportovní akce na 2. pololetí 2025 

Starosta předložil plán kulturních a sportovních akcí plánovaných na 2. pololetí roku 2025 s 

předpokládanými náklady ve výši 501 000 Kč. 

REUSE den – 6. září  

Podzimní slavnosti 2025 – 12.- 13. září  

Václavské posezení u ohně – 27. září  

Halloween – 24. října  

Lampionový průvod – 17. listopad  

Vánoční strom – 29. listopadu – Újezd a 30. listopadu 

Mikulášská besídka – 5. prosinec  

Předvánoční výlet – 12. prosince 

Vánoční zvonkohra – 18. prosinec  

Ohňostroj – přivítání nového roku – 1. ledna 2026  

Setkání se seniory – září, listopad  

Vítání občánků – září 
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Výlet s místními obyvateli – září/říjen 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje plánované kulturní a sportovní akce na 2. pololetí 

2025 s předpokládanými výdaji ve výši 501 000 Kč. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů  
zdržel: 0 členů  
nepřítomen: 1 člen (Hana Petrová) 

Návrh byl přijat. 

17. Kontrola plnění usnesení zápisu č. 31/2025  

Trvá usnesení zápisu č. 31/2025 4d) Převzetí pozemku parc. č. 214/276 k. ú. Újezd u 

Průhonic, ulice Pod Formankou 

Trvá usnesení zápisu č. 25/2024 4b) Nový koncept projektu rodinných domů, lokalita 

V Potocích – nejsou uzavřeny smlouvy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd bere na vědomí informace o plnění usnesení zápisu č. 

31/2025. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Mgr. Ilona Šimková) 
Návrh byl přijat. 

18. Různé 

a) Termíny zasedání ZMČ na 2. pololetí 2025 

Starosta navrhl termíny zasedání ZMČ Praha-Újezd na 2. pololetí 2025: 17. 9., 22.10., 

19.11., 17.12, vždy od 17.30 hodin v zasedací místnosti hasičské zbrojnice, Nad Statkem 

580. 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd schvaluje termíny zasedání zastupitelstva městské části na 

2. pololetí 2025: 17. 9., 22. 10., 19. 11., 17. 12., vždy od 17.30 hodin v zasedací místnosti 

hasičské zbrojnice, Nad Statkem 580. 

pro: 9 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
nepřítomen: 1 člen (Mgr. Ilona Šimková) 
Návrh byl přijat. 

b) Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové 

dotace na 1. pololetí 2025 pro Újezdské fórum, z. s.“  

Starosta předložil žádost spolku Újezdské fórum o přesunutí období čerpání dotace z VHA 

a předal slovo přítomnému zástupci spolku, panu Smékalovi. Ten upřesnil, že žádost se 

týká přesunu čerpání dotace na druhé pololetí letošního roku. Důvodem je skutečnost, že 

se v prvním pololetí roku 2025 nepodařilo najít vhodný termín pro realizaci plánované akce 

v kempu, který byl v září 2024 zasažen povodněmi a jehož rekonstrukce trvala delší dobu. 

Spolek by rád podpořil tuto rekreační oblast a v současnosti má zajištěnou rezervaci na 

září. 
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Starosta vyzval přítomné k diskusi. K bodu nebyly podány připomínky či dotazy. 

 
Zastupitelstvo MČ Praha-Újezd: 

I. bere na vědomí žádost spolku Újezdské fórum, z. s., se sídlem Práškovská 588/5, 

Praha 4, o přesunutí období čerpání poskytnuté dotace ve výši 31 250 Kč určené na 

úhradu nákladů spojených s realizací akce „Cyklo výprava: Ufon s dětmi objevují 

pozemské krásy ČR“ na období od 1. 7. 2025 do 31. 12. 2025, 

II. schvaluje uzavření dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí jednorázové 

účelové neinvestiční dotace z odvodů z výherních hracích automatů pro 1. pololetí 

roku 2025 s Újezdské fórum, z. s., se sídlem Práškovská 588/5, 149 00 Praha 4 – 

Újezd u Průhonic, týkající se změny období čerpání dotace z původního termínu 1. 1. 

2025 až 30. 6. 2025 na nové období 1. 7. 2025 až 31. 10. 2025 s vyúčtováním 

poskytnuté dotace nejpozději ke dni 30. 11. 2025,  

III. ukládá starostovi podepsat dodatek č. 1 dle bodu II tohoto usnesení. 

pro: 10 členů 
proti: 0 členů 
zdržel: 0 členů 
Návrh byl přijat. 
 

Jiří Pitrman požádal o doplnění zápisu ve věci častého porušování provozní doby a 

zvýšeného hluku z multifunkčního hřiště umístěného za bytovými domy v ulici Vodnická. 

Uvedl, že v této souvislosti opakovaně obdržel stížnosti od místních obyvatel. Dále 

konstatoval, že nestačí pouze doporučení úřadu obracet se na městskou policii – je podle 

něj nutné přijmout konkrétní opatření, která by vedla k eliminaci porušování provozního řádu 

hřiště a k omezení hluku. Navrhl proto umístit na více viditelných míst hřiště větší a 

výraznější upozornění na provozní dobu, zvážit oplocení celého hřiště se zamykací 

brankou, případně zvážit i možnost úplného zrušení hřiště. Pan Ivan Křížek se v této věci 

nabídl ke spolupráci – konkrétně k zajištění výrazných informačních prvků pro návštěvníky 

hřiště ve spolupráci s Jiřím Pitrmanem. 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 20.04 hodin dne 18. 6. 2025. 

Zapsala dne 18. 6. 2025 Pavla Pitrmanová, tajemnice úřadu. 

 
 
 
člen ZMČ ověřovatel              člen ZMČ ověřovatel  
 
 
                          starosta 
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Příloha č. 1 k zápisu ze zasedání ZMČ Praha-Újezd dne 18. 6. 2025 
 
List vlastnictví č. 2461 k. ú. Újezd u Průhonic 
 
Příloha je neveřejné z důvodu ochrany osobních údajů fyzických osob. 
 
 


